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Protokół Nr XLVII/2022 

 

z obrad XLVIII sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

 14 lutego 2023 roku w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małkini Górnej  

pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 1100, a zakończyła o godzinie 1615. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych – lista obecności 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy, 

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy, 

- Pani Marzena Michałowska – mecenas 

Punkt 1. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad 

i przedstawił porządek obrad:  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji. 

2. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 30 grudnia 2022 r. 

do 14 lutego 2023 r.  

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Małkinia Górna na lata 2023-2033 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji.  

4. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia Gminy Małkinia Górna do realizacji 

Programu  „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023 ogłoszonego 

przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Małkinia Górna do realizacji 

Programu  „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2023 ogłoszonego przez Ministra 

Rodziny i Polityki Społecznej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” w Gminie Małkinia Górna na lata 2019-2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” w Gminie Małkinia 

górna na lata 2019-2023.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość 

i szczegółowe warunki przyznawania dodatku za wysługę lat, dodatku motywacyjnego, 

dodatku funkcyjnego, dodatku za warunki pracy oraz szczegółowy sposób obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
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zastępstw, a także nagród dla nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Małkinia Górna. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia w Gminie Małkinia Górna stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży, uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej Gminy Małkinia Górna na rzecz 

Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Małkinia Górna, na czas 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych, 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych.  

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Małkinia Górna.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2023 – 2036.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok.  

18. Wolne wnioski i sprawy różne. 

19. Zamknięcie sesji. 

 
 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 14 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

 

Pani Elżbieta Karnaś – pracownik PZDR w Ostrowi Mazowieckiej – przedstawiła informację 

Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Warszawie dotyczącą nowej perspektywy 

finansowej polityki rolnej na lata 2023-2027.   

 

 

Punkt 2.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 30 grudnia 2022 r. do 14 lutego 2023 r.  

 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

 

 

Punkt 3.  

 

Pani Ewa Orłowska – kierownik Referatu Planowania Gospodarki Przestrzennej i Planowania 
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– omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie..  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 361/XLVIII/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Małkinia Górna na lata 2023-2033 

oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 

trybu konsultacji. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 4.  

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 362/XLVIII/2023 w sprawie przystąpienia Gminy Małkinia 

Górna do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 

2023 ogłoszonego przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 5. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 363/XLVIII/2023 w sprawie przystąpienia Gminy 

Małkinia Górna do realizacji Programu  „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2023 ogłoszonego 

przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 6. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

W dyskusji udział wziął pan Zbigniew Nietubyć.  
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Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 364/XLVIII/2023 w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” w Gminie Małkinia Górna na 

lata 2019-2023 Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 7. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 365/XLVIII/2023 w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 8.  

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 366/XLVIII/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w 

domu” w Gminie Małkinia górna na lata 2019-2023. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 9. 

 

Pani Danuta Barszcz – Kierownik Referatu Oświaty – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Leszek Dębek, pan Józef Jagiełło, pani Wójt.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  
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Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 367/XLVIII/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 

regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania dodatku za wysługę 

lat, dodatku motywacyjnego, dodatku funkcyjnego, dodatku za warunki pracy oraz 

szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw, a także nagród dla nauczycieli zatrudnionych w oświatowych 

jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Małkinia Górna. Głosowało 15 

radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10. 

 

Pani Danuta Barszcz – Kierownik Referatu Oświaty – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Leszek Dębek, pani mecenas,  pani Wójt, 

pan Marcin Zawistowski.  

 

Pan Leszek Dębek złożył wniosek aby w §4 kropkę zastąpić przecinkiem i dopisać zwrot z 

mocą obowiązującą od 17 stycznia 2023 r.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony wniosek.  

 

Rada Gminy przyjęła wniosek. Głosów za: 10, przeciw: 3, wstrzymujących się: 2.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 368/XLVIII/2023 w sprawie ustalenia w Gminie 

Małkinia Górna stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców.  

Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Punkt 11. 

 

Pani Aldona Sikorska – kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, Handlu 

i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła projekt 

uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Marcin Zawistowski, pan Adam Pławski, pan Zbigniew 

Nietubyć, pani Marzena Michałowska, pani Wójt, pan Jacek Bogdan, pan Józef Jagiełło.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  
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Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 369/XLVIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej Gminy 

Małkinia Górna na rzecz Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna z siedzibą 

w Warszawie. Głosowało 15 radnych.  

 

Punkt 12. 

 

Pani Aldona Sikorska – kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, Handlu 

i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 370/XLVIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Małkinia Górna, na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Głosowało 14 

radnych.  

 

Punkt 13. 

 

Pani Aldona Sikorska – kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, Handlu 

i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła projekt 

uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Józef Jagiełło, pani Aldona Sikorska.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 371/XLVIII/2023 w sprawie określenia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności. Głosowało 15 radnych.  

 

Punkt 14. 

 

Pani Aldona Sikorska – kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, Handlu 

i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła projekt 

uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Józef Jagiełło, pan Jacek Bogdan.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  
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Rada Gminy podjęła uchwałę 372/XLVIII/2023 w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Głosów za: 10, 

wstrzymujących się: 5. Głosowało 15 radnych.  

 

Punkt 15. 

 

Pani Aldona Sikorska – kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, Handlu 

i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 373/XLVIII/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Małkinia Górna. Głosów za: 11, 

wstrzymujących się: 4. Głosowało 15 radnych.  

 

Punkt 16. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 374/XLVIII/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036. Głosów za: 12, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 3. Głosowało 13 radnych.  

 

Punkt 17. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie w sprawie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 375/XLVIII/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 

rok. Głosów za: 12, przeciw: 0, wstrzymujących się: 3. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 18. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie:  
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Pan Arkadiusz Murawski: 

1) czy coś się dzieje w budżecie na ten rok lub przyszłe lata w sprawie budowy promenady 

i ścieżki rowerowej nad Bużyskiem. Gdyby był projekt, to można by było pomyśleć 

o przesunięciu środków z funduszu sołeckiego. Czy jest szansa na zabezpieczenie 

środków na ten cel.   

2) wyraził zadowolenie, że podjęte zostały działania dot. budowy wodociągu w Borowych. 

Zdaniem radnego jest to krok milowy w rozmowach z Wodami Polskimi ws. 

oczyszczenia starorzecza.  

Pani Wójt:  Póki co nic się nie dzieje, jak coś się zadzieje będą o tym informowała.  

3) Doświetlenie przejść dla pieszych na ul. Nurskiej. 

Pani Wójt: Pracujemy nad tym.  

 

Pan Tadeusz Papuga: 

1) na jakim etapie jest projekt wodociągowania w Żachach Pawłach.  

2) Na jakim etapie jest projektowanie i budowa drogi  Daniłowo Parcele? 

3) W październiku na sesji Rady Powiatu podjęto decyzję o wycofaniu z budżetu  projektu 

na budowę chodnika i ścieżki Daniłowo – Kańkowo, o czym radny dowiedział się 

tydzień temu. Zapytał, dlaczego on, sołtysi i mieszkańcy nie otrzymali informacji w tej 

sprawie, bo jest to zadanie, o które mieszkańcy walczą już od wielu lat.  

Pan Adam Pławski: Obie inwestycje realizowane są na etapie dokumentacji projektowej. 

Na wodociąg Żachy Pawły oraz małe projekty Klukowo i od ul. Brokowskiej są złożone wnioski 

o wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, mamy opracowane mapy 

projektowe, musimy przeprowadzić uzgodnienia i wówczas projektant będzie mógł realizować 

projekt, a następnie złożyć wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. Odnosząc się do drogi 

Daniłowo Parcele, poinformował, że geodeta robi wstępne podziały nieruchomości 

prywatnych, które będą zajęte pod drogę, następnie pozyskiwane będą stosowne uzgodnienia 

i złożony wniosek o pozwolenie na budowę. Z uwagi na fakt, że inwestycja realizowana będzie 

specustawą termin wydania decyzji jest wydłużony.  

Pani Wójt: przekażemy pismo otrzymane od starosty. Główną argumentacja jest brak funduszy 

i decyzja, że realizują inwestycje tylko z dofinansowaniem. Chodnik w Kiełczewie również 

został wykreślony. Temat jest toku, deklaruję ze swojej strony intensywne działania w tej 

sprawie.  

 

Pan Józef Jagiełło:  

1) Dlaczego nie otrzymałem pisemnej odpowiedzi na pytania zadane na sesji w dniu 30 

grudnia 2022 r.  

Pani Beata Dębkowska: zgłoszenia zostały przekazane do referatów. Na większość pytań 

odpowiedź została udzielona na sesji. Wystąpiliśmy o stanowisko do podmiotów 

merytorycznych i czekamy na odpowiedź.  

2) Mieszkańcy proszą o wyrównanie ul. 15 Sierpnia.  

Pan Adam Pławski: jeśli chodzi o wszystkie drogi żwirowe i gruntowe to nie ma w tej chwili 

warunków atmosferycznych aby je naprawiać. Poinformował, że dzisiaj był na ul. 15 Sierpnia 
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jest tam błoto i woda. 22 lutego jest otwarcie ofert przetargu na bieżące utrzymanie dróg i jak 

tylko poprawią się warunki atmosferyczne przystąpimy do równania dróg.  

3) Poprosił o załatanie dziury w drodze gminnej na zakręcie z Zawist Podleśnych 

w kierunku Rostek Kępina.  

Pani Wójt: mamy rozeznanie, gdzie trzeba naprawiać asfalt, ale czekamy na poprawę 

warunków atmosferycznych.  

4) w nawiązaniu do spotkania samorządowców oraz ministra  Henryka Kowalczyka oraz 

rządowego programu ws. odbudowy zabytków, w którym można pozyskać 98% 

dofinasowania, zapytał, czy na spotkaniu byli przedstawiciele naszego samorządu 

i plebani z naszej gminy oraz czy gmina zamierza składać wniosek na remont plebanii.   

Pani Wójt: Byli nasi przedstawiciele oraz jeden proboszcz. Przygotowujemy się do złożenia 

wniosku. Na spotkaniu została przedstawiona zmiana programu .  

Pan Adam Pławski: Na spotkaniu przedstawiono korektę założeń w zakresie zabytków. 

Przedstawiciele rządu ustalili, że to nie będzie 3,5 mln zł a 1 mln. Dwa lata temu kwoty 

w przetargach na remont plebanii oscylowały na około 3 mln zł. Przyjmując te kwoty, możemy 

liczyć na 33% dofinasowania, a nie 95%.  

5) Czy jest możliwość wydłużenia terminu na wnoszenie uwag do studium, z czego 

wynika wskazany termin.   

Pani Ewa Orłowska: uwagi można składać do 22 lutego, jest to termin wyznaczony zgodnie 

z ustawą. Zdaniem pani Kierownik jest to termin wystarczający. Do tej pory wpłynęło 12 uwag, 

zainteresowanie mieszkańców jest niskie w tym temacie.   

6) Ad pkt 30 informacji z działalności Wójta dot. przekazania sprawozdań dotyczących 

realizacji programu ochrony powietrza oraz pkt 50 dot. opracowania planu 

zasadniczych przedsięwzięć w zakresie pozamilitarnych przygotowań obronnych 

w Gminie na 2023r., zapytał, czy ww. opracowania są dostępne na stronie, a jeżeli nie, 

to poprosił o ich udostepnienie radnym.  

Pani Aldona Sikorska: sprawozdanie zostanie udostępnione.  

Pani Agata Małkińska – nie ma obowiązku publikacji planu, zostanie on przesłany radnym 

na adres e-mail.    

7) Zgłosił, że przy drogach gminnych i powiatowych są skupiska śmieci. Poprosił 

o posprzątanie.  

Pani Wójt: poprosiła radnych aby apelowali do mieszkańców o niewyrzucanie śmieci na ulice.  

 

Pan Leszek Dębek:  

1) Ad pkt 1 informacji z działalności Wójta dot. aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy, poprosił o dodatkowe 

informacje.  

Pani Ewa Orłowska: uchwała w sprawie przyjęcia "Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Małkinia Górna" została podjęta w 2017 r. 

Celem opracowania  Założeń do Planu jest ustalenie aktualnych potrzeb energetycznych gminy. 

Program opracowuje się raz na 15 lat, w gminie obowiązuje do 2031 r. i jest to jego pierwsza 

aktualizacja.  
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2) Poprosiło o informacje na temat budynku przy ul. Kolejowej, w jakim jest stanie 

na chwilę obecną, kiedy planowane zakończenie budowy.  

Pani Wójt: odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.   

3) Jaką subwencję oświatową za poprzedni rok otrzymała gmina, czy była ona 

wystarczająca? Ile musieliśmy dołożyć jako samorząd?  

Pani Wójt: W 2022 r. dołożyliśmy około 7 mln zł. Wysokość subwencji to 12 165 167,00 zł. 

Wydatki bez żłobka i dowozu około 19 mln zł po zastosowaniu programu oszczędnościowego.  

Pani Skarbnik poinformowała, że subwencja, która otrzymujemy od rządu nie wystarcza na 

pokrycie pensji nauczycieli i opłacenie ZUSu.  

4) Mieszkaniec zapytał, czy przy okazji odbudowy chodnika do Rostek Wielkich jest 

możliwość utworzenia ścieżki dla rowerów? 

Pani Wójt: jest to droga wojewódzka, więc nie mogę planować budowy ścieżki. Mogę o to 

wnioskować, ale aby województwo mogło to zrealizować muszą mieć projekt, więc to są odlegle 

lata.  Na tym etapie priorytetem jest zakończenie prac kanalizacyjnych i przywrócenie stanu 

pierwotnego 

5) Droga dojazdowa do budynków przy ul. Leśnej 18 i 20, w szczególności parking jest w 

bardzo złym stanie, poprosił o uzupełnienie betonu. Mieszkańcy twierdzą, że zgłaszali 

ten problem do gminy, ale nie było zainteresowania ze strony gminy.  

Pani Wójt: temat monitoruje radna Urszula Fidorczuk. Teren został uporządkowany, dziury 

będziemy łatać i realizować zadania uwzględnione w harmonogramie ustalonym 

z mieszkańcami.  

6) Ad pkt 33 informacji z działalności Wójta dot. dotacji na zakup autobusu szkolnego, 

zapytał, czy gmina zamierza zakupić autobus, kiedy to nastąpi i ile środków gmina 

będzie musiała dołożyć z budżetu.  

Pani Wójt: odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.   

7) W nawiązaniu do informacji Przewodniczącego o planowanej budowie linii kolejowej 

do Ostrowi Mazowieckiej zapytał, czy pani Wójt podejmuje starania aby utworzyć 

przystanek w okolicach ul. Kolejowej, tak aby mieszkańcy osiedla mogli mieć bliżej do 

kolei.  

Pani Wójt: Nie widzę szans na utworzenie takiego przystanku, ale poruszymy temat podczas 

rozmów.  

 

Pan Jacek Bogdan przedstawił informacje na temat reaktywacji linii kolejowej Małkinia Górna 

– Ostrów Mazowiecka.  Na trasie przewidziano przystanki w Błędnicy, Niegowcu i Ostrowi 

Mazowieckiej. Zostały podpisane umowy na to zadanie, więc jego zdaniem utworzenie nowego 

przystanku w okolicy Małkini jest mało realne.  

 

Pan Zbigniew Nietubyć:  

1) Poprosił o wyrównanie ul. 15 Sierpnia, ponieważ mieszkańcy skarżą się jakość drogi 

i proszą o interwencję w tej sprawie. Proszą o wyrównanie drogi przed rozstrzygnięciem 

przetargu. Największe ubytki są na skrzyżowaniu 15 Sierpnia i 11 Listopada.  
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2) Na poprzedniej sesji sygnalizowałem usunięcie wyrwanych krzewów przy ul. Nurskiej, 

po sesji zostały one ponownie wsadzone. Zdaniem radnego krzewy się nie przyjmą.  

Pani Wójt: Obecnie trwa tam inwestycja i przekazaliśmy teren wykonawcy i jak będzie odbiór 

robót i stwierdzimy, że potrzebne są nowe nasadzenia będziemy o nie wnioskować.  

3) Nie została wykonana  pielęgnacja krzewów wzdłuż chodników np. przy ul. Jana 

Pawła II, o co wnioskował w ubiegłym roku. Radny sygnalizuje, że wzdłuż dróg na 

terenie gminy, bez względu na właściciela, jest mnóstwo śmieci. Poprosił o interwencję.  

4) Ad pkt 33 informacji z działalności Wójta dot. wodociągu w m. Borowe, wskazał, 

że procedowanie trwa już bardzo długo i jego zdaniem taka inwestycja powinna być 

uwzględniona w budżecie gminy i jak najszybciej wykonana, o co wnioskuje.  

Pani Wójt przedstawiła informację na temat budowy wodociągu w gminie i realizacja małych 

projektów wodociągowych.  

  

Pan Leszek Siwek:  

1) Na jakim etapie są rozmowy z burmistrzem Broku ws. drogi Sumiężne – Glina; 

Pan Adam Pławski: przesłaliśmy porozumienie do Burmistrza Broku i czekamy na odpowiedź.  

2) Obwałowanie Klukowa Morgi – poprosił o dalsze prowadzenie rozmów w tej sprawie; 

3) Zgłosił ubytki w asfalcie w Glinie i Sumiężnem oraz konieczność równania dróg.  

Radni otrzymali pismo Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie ws. realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Obwałowanie rz. Bug km 95+000 – 103+000 odcinek Rostki Wielkie – 

Małkinia Górna – Klukowo”.   

 

Pan Marcin Zawistowski:  

1) Poinformował, że razem z radnym Krzysztofem Kołotą oraz Grzegorzem Rostkowskim 

złożył wniosek w ramach budżetu obywatelskiego województwa mazowieckiego na 

zadanie budowa ścieżki rowerowej relacji Małkinia Górna – Rostki Wielkie – Rostki 

Piotrowice. Zachęcił mieszkańców do udziału w głosowaniu.  

2) 24 grudnia na ul. Kościelnej, ul. Ostrowskiej, ul. Brokowskiej była złej jakości woda, 

została podjęta błyskawiczna interwencja, ale należy podjąć działania zmierzające do 

wyeliminowania tego problemu.  

Pan Mirosław Niedźwiedź:  

1) Poprosił o interwencje i wyrównanie ul. 15 Sierpnia. Zapytał dlaczego tak późno są u 

nas ogłaszane przetargi.  

Pani Wójt: to nie jest kwestia terminu ogłaszania przetargów, to kwestia warunków 

atmosferycznych.  

 

 

Pan Rafał Dąbrowski – sołtys sołectwa Borowe:  

1) Poruszył temat zabezpieczenia przejść dla zwierząt, poprosił aby wyegzekwować 

na PKP profesjonalne zabezpieczenie ww. przejść; Podziękował za ułożenie worków 

z piaskiem  
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2) Podziękował za rozpoczęcie prac związanych z wodociągowaniem m. Borowe 

3) Zapytał, czy znak zakaz kąpieli na niestrzeżonych kąpieliskach obowiązuje  tylko 

w sezonie letnim, kiedy ustawiony jest znak zakazu,  czy również w okresie zimowym 

pomimo braku znaku zakazu.  

Pani Agata Małkińska poinformowała, że zakaz obowiązuje przez cały rok, bez względu na 

to, czy znak jest ustawiony, czy nie.  

4) Wskazał, że popiera inicjatywę radnego Arkadiusza Murawskiego w zakresie 

oczyszczania starorzecza Bugu.  

 

Pani Danuta Barszcz : 

1) czy radny ma prawo do upominania, krytykowania i oceniania pracownika 

zatrudnionego w Urzędzie Gminy, czy istnieje możliwość złożenia skargi na radnego.  

Pan Jacek Bogdan: Mandant radnego nie przewiduje takich uprawień. Radny ma prawo 

wnioskować. Wypowiedzi mogą być różnie odbierane, w zależności od tego jak są 

przekazywane i dotyczy to wszystkich, którzy się wypowiadają na sesję. Ustawodawca nie 

przewidział instytucji komisji etyki. Moja funkcja nie przewiduje oceny pracy radnego.  

2)  z uwagi na ochronę zdrowia fizycznego i psychicznego poprosiła, aby sposób 

zadawania pytań na komisji lub sesji nie miało charakteru przesłuchania na 

komisariacie.   

 

Punkt 19. 

 

 

Przewodniczący zamknął XLVIII zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

               Jacek Bogdan 

Protokolant 

Beata Dębkowska 


